



Companies

Registration Office

Licence

accordance with the Law No. (7) of the Year 2005 issuing the **Qatar Financial** Centre Law (as amended) and the regulations made pursuant thereof, the **Qatar Financial** Centre **Authority** hereby grants a Licence to:

SICES 1958 OIL COMPANY LLC

QFC Number 01987

to carry on the activities set out in Part (1), in or from the Qatar Financial Centre, subject to the conditions and restrictions set out in Part (2), of this Licence.

This Licence is issued at the Qatar Financial Centre, Doha, Qatar on:

6 September 2023

مكتب تسجيــــل ا**لشركـــــات** ترخيص

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال (وتعديلاته) والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال:

سيشـــس 1958 اويـــل كومبــاني ذ.م.م رقم الترخيص 01987

لمزاولية الأنشطية المنصوص عليها في الجزء رقم (1)، في أو من خلال مركز قطر للمال، وذلك وفقاً للشروط والقيود المنصوص عليها في الجزء رقم (2)، من هذا الترخيص.

أصـــدرَ هذا الترخيص في مركز قطر للمال، الدوحة - قطر بتاريــخ:

6 سبتمبر 2023



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





Companies Registration Office

Licence

مكتب تسجيـــل الشركــــات ترخيص

with validity from 6 September 2023

and shall expire on 31 December 2023

صالح من تاريخ 6 سبتمبر 2023

تاريخ انتهاء الترخيص 31 ديسمبر 2023



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





Companies Registration Office

Licence

مكتب تسجيـــل ا**لشركــــات** ترخيص

Part (1) - Permitted Activities

A Special Purpose Company is a company incorporated under the **Companies** Regulations and registered by the CRO as a Special **Purpose Company. A Special Purpose Company may only** established for Purpose of a Transaction. Subject to the terms of its Licence, a Special Purpose Company may only carry on one or more of the following activities ("Special Purpose Company Activities"):

1. the acquisition (by way of leasing, title transfer, risk transfer or otherwise),

الجزء رقم (1) – الأنشطـــة المرخصــــة

يُقصد بالشركة ذات الأغراض الخاصة الشركة الي تأسست بموجب أنظمة الشركات وسُجلت في مكتب تسجيل الشركات كشركة ذات أغراض خاصة. يجوز تأسيس الشركة ذات الأغراض الخاصة فقط لغرض تنفيذ عملية معينة. وفقا للقيود الموضحة في شهادة الترخيص، يُسمح للشركة ذات الأغراض الخاصة حصرًا مزاولة نشاط واحد أو أكثر من الأنشطة التالية ("أنشطة الشركات ذات الأغراض الخاصة):

1. الاستحواذ على الأصول (سواء من خلال التأجير، أو نقل الملكية، أو نقل

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





Companies

Registration Office

Licence

the holding and the disposal of asset any (tangible or intangible, including but not limited to receivables, shares, real or personal rights, interests, options or privileges of any kind whatsoever in, over or respect of anv asset).

المخاطر أو خلافه)، وحيازتها والتخلص منها (سواء الملموسة أو غير الملموسة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، المستحقات، أو الأسهم، أو الحقوق العقارية أو الشخصية، أو الفوائد، أو حقوق الخيار أو الامتيازات وأي كان نوع هذه الأصول أو ما يتعلق بها).

<u>Part (2) - Conditions and</u> Restrictions

None.

This Licence supersedes and replaces all previous Licence issued to SICES 1958 OIL COMPANY LLC (if any).

الجــــزء رقــــم (2) - الشــــروط والقيــود

لا يوجد.

هــذا الترخيـــص يحــل محــل ويلــغي أي ترخيــص سابـــق صــادر لــ سيشـس 1958 اويـــل كومبـــاني ذ.م.م (إن وجد).



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre